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Ook kleine bouwplannen zijn welkom

Op 12 januari vergaderde de gemeenteraad digitaal. Tijdens 
deze oordeelsvormende raadsvergadering spraken de raadsle
den over de zienswijze op het werkprogramma 2021 van de Me- 
tropoolRegio Eindhoven, de verordening basisregistratie perso
nen 2021 en een tweetal bestemmingsplannen.

Met ‘Raadsnieuws’ heeft de gemeenteraad van Veldhoven een 
eigen medium. De artikelen bevatten een impressie van de 
raadsvergadering, geschreven door een onafhankelijk journalist 
in opdracht van de gemeente.

Woningen worden niet alleen in grote hoeveelheden op projectbasis gepland, zoals momenteel gebeurt in Huysackers en aan de Hertgang, waar dicht bij de 
rotonde vijf forse woongebouwen verrijzen. De raad keurde op 12 januari op voorhand twee kleine bestemmingsplannen goed: Heers 27 en Schoot 7.

In beide gevallen gaat het erom de bouw van twee nieuwe woningen op een be
staand perceel mogelijk te maken. Het leidde in de raad tot het verzoek van enkele 
fracties om kleine bouwplannen vaker in behandeling te nemen dan twee keer per 
jaar. Dat kan bijdragen aan de door de raad zeer gewenste woningbouwversnel-

ling. Er moet de komende jaren méér en sneller worden gebouwd om aan de grote 
vraag te voldoen. Wethouder Van den Oever lichtte toe dat op het moment dat 
een initiatiefnemer van een klein project zich meldt bij de gemeente, de wachttij
den in de praktijk ontzettend mee vallen.

‘Werkprogramma MRE 
moet veel concreter’

nadrukte burgemeester Marcel Delhez dat de diverse samenwer
kingsvormen binnen Zuidoost-Brabant (zoals MRE en Brainport) 
uiterst succesvol zijn. “Menige regio in het land is stikjaloers op de 
wijze waarop wij hier onze samenwerking gestalte geven.” Inspraak 
vanuit de raad gebeurt onder meer in de Raadstafel21, waarin 
raadsleden uit alle 21 gemeenten kunnen meepraten.
De burgemeester beloofde richting Bolsius, vertegenwoordiger 
van de Veldhovense raad aan deze raadstafel, dat hij in het eerste 
kwartaal mag meedenken over een concretere invulling van het 
MRE-werkprogramma. Overigens heeft de raad dit ook in septem
ber 2020 al gedaan.

Inspreker Joep Roijers zei te hopen dat de gemeente bij alle plan
nen haar best doet om de eigenheid van de verschillende kerkdor
pen en wijken te bewaren, en de menselijke maat in het oog te hou
den. Zijn oproep is om op wijkniveau te bepalen wat gewenst is, 
en hierbij aandacht te hebben voor de overkoepelende (regionale) 
vraag.

Eenvoudiger taal gebruiken
Delhez ging ook in op de kritiek vanuit de raad dat het MRE-werk- 
programma weinig toegankelijk is geschreven. Zowel de omvang 
van 52 pagina’s als het te moeilijke taalniveau zijn daar debet aan. 
“Schrijf een tekst op B1-niveau, maak het simpeler”, spoorde Rien 
Luijkx (BurgerPartij Veldhoven) aan. Maarten Prinsen (Lokaal Libe
raal) vroeg om het programma in hapklare brokken aan de raden 
aan te bieden.

“Een bepaald ambtelijk jargon valt, vrees ik, nooit helemaal te 
voorkomen. Maar ik ga wel mijn best doen voor een samenvatting 
die op B1-niveau is geschreven. Een stuk dat ook aantrekkelijk is 
voor onze burgers om te lezen”, beloofde de burgemeester.

In de besluitvormende raad van 9 februari staat dit stuk opnieuw 
op de agenda.

Raadsnieuws Veldhoven

Een overzicht van de MRE gemeenten

Het werkprogramma 2021 van de Metropoolregio Eindhoven (MRE) kan in grote lijnen de goedkeu
ring van de raad wegdragen, maar moet nog wel een stuk concreter worden. Vooral het ‘streef
beeld van de transitie van het landelijk gebied’ is te vaag, zeker om er dit jaar al uitvoering aan te
kunnen geven.

Deze kanttekening staat ook in de zienswijze die 
het college van B&W richting MRE-bestuur heeft 
opgesteld. Bijna raadsbreed werd gevraagd om 
een vertaalslag van het liefst 52 pagina’s dikke 
werkprogramma naar concreet omschreven doe
len. “Het is een wollig stuk, waarin bovendien 
geen echte keuzes worden gemaakt. En wat is de 
rol van de raad hierin? Het bespreken van dit stuk 
in de 21 gemeenteraden van de MRE lijkt soms 
meer op een rituele dans”, stelde Ton Bolsius 
(CDA).
In het werkprogramma 2021 van de MRE is - logi
scherwijze - veel aandacht voor de sectoren eco

nomie, mobiliteit, energietransitie en transitie 
landelijk gebied. Het nationale belang van Brain
port vraagt om een gedegen mobiliteitsagenda, 
waarin een goede bereikbaarheid voorop staat. 
Het streven naar duurzame energie is al uitvoerig 
verwerkt in de Regionale Energie Strategie (RES). 
De kosten van dit werkprogramma worden voor 
2021 geraamd op 11,7 miljoen euro. Hiervan is on
geveer 7,5 miljoen afkomstig uit bijdragen uit het 
Stimuleringsfonds en Brainport Development.

‘Jaloers op onze samenwerking’
Los van de kritische opmerkingen uit de raad be-


